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 AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 14/2020 (178) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného  

dne 30. listopadu 2020 formou elektronické konference v aplikaci Microsoft Teams 

 

Přítomni  

Členové (abecedně): Bc. Lukáš Janák, Ing. Bc. Miroslav Musil, Ph.D., Bc. Hana Müllerová, Ing. 

Jakub Rak, Ph.D., Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., Bc. Lenka Šedivá, RNDr. 

Jakub Trojan, MSc., MBA, Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., LL.M., 

JUDr. Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M.  

 

Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., Mgr. 

Marek Tomaštík, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Alena Procházková  

  

Nepřítomni: Bc. Jakub Smolan, Ing et Ing. Jiří Konečný, Ph.D., prof. Ing. Dušan Vičar, 

CSc. 

 

Omluveni: Bc. Jakub Smolan, prof. Ing. Dušan Vičar, CSc. 

  

Návrh programu:  

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 10. 2020 (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
7. Projednání návrhu úpravy dokumentů: Jednací řád a Volební řád AS FLKŘ UTB ve Zlíně. 
8. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 

 
 
Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve 13:00 hodin předseda AS FLKŘ zahájil jednání a přivítal přítomné. Uvedl, že se jedná o řádné zasedání 
v předem schváleném termínu. 
Zrekapituloval pravidla online jednání a dále připomenul, že hlasování bude probíhat prostřednictvím 
hlasovací ručičky na liště. Návrh usnesení bude viditelně promítnut před hlasováním. Hlasování (zvednutí 
ručičky na liště) je přístupné pouze pro členy AS FLKŘ a členové jej provedou tak, že zvednou ruku a 
zakliknou na vyzvání jednu z oznámených možností (PRO, PROTI, ZDRŽEL SE). 
 
 

Bod 2) Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 10. 2020 (předseda AS FLKŘ). 

Dr. Musil uvedl, že zápis byl zaslán členům AS FLKŘ a byl zveřejněny v informačním systému FLKŘ. 

Dotázal se, zda má někdo z přítomných návrhy na doplnění nebo připomínky k tomuto zápisu – ani 

připomínky ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 
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Návrh na usnesení č. 178/1 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 10. 2020 ve znění, zveřejněném v 

informačním systému FLKŘ.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 178/1 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 10. 2020 ve znění, zveřejněném v 

informačním systému FLKŘ.“ 

 

 

Bod 3) Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

Předseda AS FLKŘ konstatoval, že na minulém jednání nebyla schválena usnesení, vyžadující kontrolu 

plnění. 

 
 
 
Bod 4) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ se dotázal přítomných, zda má někdo připomínky nebo návrhy na doplnění 
předloženého programu jednání. Upozornil, že v pozvánce je v bodě 7) uvedeno Jednací řád a Volební řád, 
v návrhu usnesení je provedena úprava pouze na Jednací řád. AS FLKŘ kopíruje schvalování dokumentů 
podle AS UTB, ten zatím projednal a schválil jenom Jednací řád, tedy i fakulta, která z jeho dokumentů 
vychází, bude zatím projednávat jenom Jednací řád AS UTB. 
 
Připomínky k této úpravě ani další návrhy nebyly vzneseny. 
 
Návrh usnesení č. 178/2 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 30. 11. 2020 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 10. 2020 (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
7. Projednání návrhu úpravy dokumentů: Jednací řád AS FLKŘ UTB ve Zlíně. 
8. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 
 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 178/2 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 30. 11. 2020 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 10. 2020 (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
7. Projednání návrhu úpravy dokumentů: Jednací řád AS FLKŘ UTB ve Zlíně. 
8. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 
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Bod 5) Informace předsedy AS FLKŘ. 

Dr. Musil informoval o hlavních bodech jednání AS UTB: 

- schválení změny dokumentu „Jednací řád AS UTB ve Zlíně“, 

- schválení změny dokumentu „Studijní a zkušební řád UTB ve Zlíně“, 

- schválení změny dokumentu „Řád habilitačního řízení, jmenovacího řízení profesorem a  

-   mimořádným profesorem“, 

- schválení změny dokumentu „Jednací řád Vědecké rady UTB ve Zlíně“, 

- doporučena změna v dokumentu „Jednací řád etické komise“, 

- zvolena předsedkyně studentské komory z FLKŘ studentka Bc. Kopřivová, 

- na jednání 8. 12. budou předloženy „Pravidla rozpočtu UTB“, 

- přijetí projektu Bezpečnostního výzkumu z FLKŘ, 

- kontrola NKÚ na UTB, 

- přijat dokument „Plán investičních aktivit UTB na roky 2020-2030. 

 

Bod 6) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., děkanka  

- Proběhla Vědecká rada fakulty, kombinovanou formou, hlavními body bylo schválení zkoušejících 

pro SZZ v AR 2020/2021 a schválení změn garantů SP (v souvislosti s ukončením pracovního 

poměru pana prof. Božka). Byla představena příprava nové akreditace Bc SP Environmentální 

bezpečnost (profesní). Děkanka požádala AS, aby na příštím jednání projednal návrh této 

akreditace. 

- Od příštího týdne se předpokládá výuka pro 1. ročníky, nejpozději ve středu předpokládáme 

informace z UTB formou rozhodnutí rektora, následně bude fakulta informovat studenty. 

- Rozvrh na letní semestr – podle rozhodnutí rektora kontrolovaná a nekontrolovaná výuka nemá být 

rozvrhovaná v jeden den. Plánování bude složitější, přítomnost studentů by měla být rozvržena 

rovnoměrně. Pravděpodobně druhý týden v lednu by mohl být rozvrh sestaven. 

- Od 16. 11. je uzavřeno Call centrum na fakultě, a to z důvodu poklesu počtu nakažených. 

V současné době trasují pouze studenti ve Zlíně, kteří to mají jako odbornou praxi (není placeno). 

Ve čtvrtek zasedá stipendijní komise, stipendia by měla být vyplacena do Vánoc. 

- Fakultě se podařilo získat projekt Bezpečnostního výzkumu. V letošním roce fakulta podala 15 

projektů, zatím byly přijaty 3. 

- Na posledním zasedání kolegia rektora byl kvestorem UTB představen Plán rozdělení finančních 

prostředků na rok 2021, ukazatel A se vedení univerzity rozhodlo financovat objemově, ne podle 

počtu studentů a KENu. Tento systém je pro FLKŘ znevýhodňující. Pokud by pravidla byla 

schválena v současné podobě, fakulta by obdržela cca o 14 mil. Kč méně než letos. Děkanka 

požádala členy AS UTB, aby tomuto dokumentu a jeho projednávání věnovali zvýšenou pozornost. 

- 1143 studentů na FLKŘ k 31. 10. 2020 – fakulta je téměř na hraně své kapacity. 

 
Dr. Musil uvedl, že členové AS UTB dnes Pravidla obdrželi, předpokládá, že stanovisko zástupců FLKŘ 

v AS UTB bude jednotné, Pravidla pravděpodobně budou nepříznivé i pro další fakulty. 

Dále se dotázal na zmiňovanou změnu garantů – bylo by vhodně seznámit s ní akademický senát. Co se 

týká akreditace bc. SP Environmentální bezpečnost, pokud bude senátu předložena, senát ji projedná.  

Děkanka uvedla, že změnu garantů nyní schvaluje Rada pro vnitřní hodnocení fakulty, po schválení bude 

senát informován. 

Dr. Strohmandl se dotázal, zda by vzhledem k tomu, že už skončila výuka některých předmětů 

v kombinovaném studiu, nebylo by vhodné stanovit některá pravidla pro počet studentů na zápočtech, které 

nejsou prezenčně. Děkanka uvedla, že počet lidí na online zkoušení není nařízením rektora stanoven, bylo 

by ale při vypisování do STAGu vhodné uvést poznámku, že se jedná o online aktivitu a bylo tak průkazné, 
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že prezenční zkoušení neprobíhalo ve větším počtu. Bylo by rovněž vhodné počkat s vypisováním zkoušek 

na nové rozhodnutí rektora. Fakulta rovněž stanoví místnosti, ve kterých je možné zkoušet tak, aby se 

nekřížily s případnou denní výukou studentů 1. ročníků (opět dle očekáváného rozhodnutí rektora), kterým 

budou stanoveny trvalé výukové místnosti. 

 
doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., proděkan pro pedagogickou činnost 

- Probíhají přípravy rozvrhů na LS 2020/2021, zatím podle harmonogramu. Pokud se však bude 

upravovat rozvrh pro studenty prvních ročníků pro závěr semestru, je možné, že dojde k posunu 

termínu zhotovení rozvrhů pro LS. 

- Fakulta potřebuje zpětnou vazbu k online výuce, ústavy samy provádějí kontrolu výuky, dále je 

realizováno dotazníkové šetření mezi akademickými pracovníky (prorektorem pro kvalitu), probíhá 

šetření i mezi studenty (v režii rektorátu). 

 
Dr. Strohmandl uvedl, že na zasedání ÚOO bylo navrhováno provést některé úpravy ve STAGu (vzhledem 
k online výuce). Dotázal se, zda schéma těchto úprav bylo zpracováno a projednáno Radou studijních 
programů. 
Děkanka fakulty uvedla, že již na kolegiu děkanky bylo řečeno, že podmínky pro tento semestr by měly být 
do STAGu doplněny, a to s odkazem na aktuálně platné normy. 

 

 

Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy a CŽV 

- Probíhají aktivity související s náborem studentů na AR 2021/2022. Univerzita jako celek se 

prezentovala na online veletrhu Gaudeamus, od nového roku budu probíhat samostatné informační 

kampaně jednotlivých fakult. 

- V rámci UTB byl proveden marketingový průzkum a jednotlivé komunikační kanály procházejí 

auditem, tyto komunikační kanály fakulty jsou v rámci UTB na dobré úrovni. 

- 27. 11. 2020 proběhla noc vědců (online). 

- Den otevřených dveří bude online, každá fakulta bude mít vlastní video. 

- Propagace fakulty probíhá i v tištěných médiích. 

- Je poměrně vysoká nezaměstnanost absolventů FLKŘ (hlavně navazujícího magisterského studia), 

fakulta a UTB ve spolupráci s dalšími subjekty připravuje aktivity ke snížení a prevenci tohoto 

nepříznivého stavu. 

 

Dr. Strohmandl uvedl, že na jednání AS UTB byla prezentována nezaměstnanost absolventů, FLKŘ tam 

nebyla uvedena. Dr. Tomaštík uvedl, že nezaměstnanost vyplývá z průzkumů mezi absolventy, UTB má 

statistiky z Úřadu práce. 

Děkana doplnila, že jsou dvě statistiky, jedna je z červnových SZZ, ta byla prezentována na senátu, na KR 

byla ale prezentována nová statistika, zahrnující i absolventy na podzim a z té vyplývala nezaměstnanost 

absolventů FLKŘ skoro 15 %. Letošní podzim byl výjimečný, protože cca polovina studentů státnicovala až 

na podzim a hned v průběhu měsíce se data zobrazila ve statistikách. Je nutno počat na další data a 

samozřejmě fakulta bude s absolventy pracovat. 

 

Ing. Pavel Taraba, Ph.D,, proděkan pro tvůrčí činnost 

- Doplnění k projektům: FLKŘ je součástí konsorcia, který podával projekt mezinárodní COST. 

- V rámci soutěže IGA byly podány dva nové projekty, jeden pokračuje z loňska a dále je podán jeden 

projekt SVK, týkající se SVOČ. Fakultní komise IGA bude zasedat 3. 12. 2020. 18. 12. zasedne 

komise UTB. 

- Vyhlášena soutěž Juniorské granty UTB ve Zlíně, týmy mají mít mezifakultní přesah, FLKŘ by se 

také mohla zapojit, protože někteří akademičtí pracovníci jsou vedoucí nebo konzultanti 

doktorských studentů jiných fakult. 
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- Na UTB byl v rámci projektu DUO spuštěna série workshopů pro AP, tito jsou informování e-maily. 

 
Dr. Strohmandl se dotázal na IP projekty. Dr. Taraba odpověděl, že Institucionální program pro veřejné 
vysoké školy pro rok 2021 byl vyhlášen, dále byla vyhlášena doplňková soutěž na nedočerpané peníze 
z roku 2020. 

 

Ing. Alena Procházková, tajemnice fakulty  

- V minulých dnech proběhly inventury majetku, tento týden se uskuteční inventury zásob, v příštím 

týdnu se uskuteční inventury majetku EDUHY v prostorách fakulty. 

 

Bod 7) Projednání návrhu úpravy dokumentů: Jednací řád AS FLKŘ UTB ve Zlíně. 

Dr. Musil uvedl, že se jedná o typ dokumentu, který může předložit k projednání člen senátu, dokument 

zpracoval a předložil Dr. Musil. Předpis bude postoupen po projednání a schválení v AS FLKŘ a po 

vyjádření děkanky fakulty k projednání a schválení AS UTB ve Zlíně. 

Důvodem změn v Jednacím řádu AS FLKŘ jsou změny (schválené) v Jednacím řádu AS UTB, na což 

navazují senáty fakult. Hlavní změny v dokumentu je možnost jednání prostřednictvím vzdálené 

komunikace. V současné době se jedná o výjimku, která může být realizována pouze na základě 

mimořádných opatření, vyplývajících z platných rozhodnutí vlády. Změna je včleněna do článku 13) řádu 

Prostředky komunikace na dálku. Další významná změna se týká článku 14) Hlasování per rollam, jedná 

se o rozšíření této možnosti. 

Další změny jsou v článku 12), týkající se hlasování na dálku a tajného hlasování. Do článku je včleněna 

možnost tohoto hlasování, technické záležitosti hlasování budou řešeny komplexně v rámci univerzity. 

Dále dokument obsahuje formální změny (data, přečíslování článků apod.) 

 

Dr. Strohmandl požádal o grafickou a formální úpravu dokumentu. 

 

Dr. Musil požádal předsedkyni Legislativní komise Dr. Veselou o stanovení termínu jednání Legislativní 

komise AS FLKŘ. Ta navrhla termín jednání 7. 12. v 15 hodin – online. Členové komise s termínem 

souhlasili. Dr. Veselá požádala o zaslání případných připomínek do pátku 4. 12. 2020 do 18:00 hodin.  

 

Dr. Musil zdůraznil, že úprava dokumentu vychází z 99 % z Jednacího řádu UTB, není pouze včleněn článek 

o schvalování zástupce do Rady vysokých škol, protože to je kompetence, která náleží AS UTB, fakultní 

senáty pouze předkládají návrhy na tyto zástupce. 

 

Dr. Veselá upozornila, že jako jediný problém vidí v tajném hlasování, protože to je předmětem technického 

řešení. Dr. Musil doplnil, že pokud technické prostředky nebudou naplňovat požadavky na utajení, nebude 

tato možnost prakticky využívána. 

 

Členové AS FLKŘ souhlasili s tím, že dokument je postoupen k projednání Legislativní komisi AS FLKŘ. 

 

 

Bod 8) Různé. 

- Dr. Musil otevřel problematiku nového vyhlášení doplňovacích voleb zástupců studentů do AS 

FLKŘ. Podmínky zatím neumožňují, aby se studenti hromadně voleb účastnili, bylo by však vhodné 

na následujících jednáních tento bod znovu otevřít. 

- Na dalších jednáních bude rovněž vhodné stanovit termíny jednání AS FLKŘ, pokud možno tak, 

aby byly v souladu s termíny jednání kolegia děkanky. 



Zápis AS FLKŘ č. 14/2020                                                                                               Strana 6 (celkem 6) 

- Dr. Strohmandl požádal proděkana Dr. Tarabu, aby bylo prověřeno spárování citací (důležitý 

parametr pro rozdělování finančních prostředků). 

- Dále Dr. Strohmandl požádal, aby informace byly mezi zaměstnance fakulty byly distribuovány 

centrálně (třeba o Business Day, praxích apod.) – není vhodné, aby tyto informace dostávali AP od 

studentů. 

- Doc. Lošek upozornil, že při zkoušení online je nutno vycházet ze zákonných norem, zákon č. 

118/2020 to oproti akreditaci umožňuje, připravuje se jeho novelizace. 

 

Návrh usnesení č.178/3 

„AS FLKŘ schvaluje návrh programu řádného jednání AS FLKŘ dne 14. 12. 2020 v následujícím znění: 

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2.   Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 30. 11. 2020 (předseda AS FLKŘ). 

3.   Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4.   Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5.   Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6.   Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7.   Projednání a schválení úpravy dokumentu: „Jednací řád AS FLKŘ UTB ve Zlíně“. 

8.   Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ. (Dr. Rak technické problémy) 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č.178/3 

„AS FLKŘ schvaluje návrh programu řádného jednání AS FLKŘ dne 14. 12. 2020 v následujícím znění: 

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2.   Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 30. 11. 2020 (předseda AS FLKŘ). 

3.   Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4.   Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5.   Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6.   Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7.   Projednání a schválení úpravy dokumentu: „Jednací řád AS FLKŘ UTB ve Zlíně“. 

8.   Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 

Pokud paní děkanka předloží dokumentaci k akreditaci SP Environmentální bezpečnost, bude tato včleněna 

do programu jednání. Jednání se předpokládá opět formou konference prostřednictvím MS Teams. 

 

Na závěr předseda AS FLKŘ poděkoval všem za účast a ve 14:30 jednání ukončil. 

 

 

 

Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Bc. Miroslav Musil, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


